
Přítonni: Mt]D!.M.Kaďec, J.Antoš, J.Gorčík, Ing.M.fuha, L.Rarnpouch,Ing.J.Kladníček,
L.Špindler, M.Janovský, v.JeřaloÝá| M.Konečná L.Michálek,lng.M.Pátl4
E.Friedrich

omluveni: MuDr.Hadravová lÝ{vDr.Russ

Hosté:p.Kadlecovráq p.Gallo' p.Lišk4 p.Dušánek

Jedntíní řídil L. Micháek _ starosta obce.

Připominky k ápisu z mínulého jednání nebyly Židné.
Z jednIíní je pořizován zvukový záznam
ověřovateli ápisu byli určeni: V.Jeřalovri E.Friefuich

Program:

l) rozpočtová zněna č. 1
2) projednávání investičních akcí
3) ťuzné _ iďormace o plránovaných akcí

- usnesení z mdy obce č.5
- diskuse

Pro:13 Proti:O ZÁržeI se:.O
U s n e s e n i : prognm jednání byl schváen

1) rozpočtová změna č.1
starosta oznámil Zo' že piiše]' z Libereckého kaje dopis o přidělení dotace ze státniho
rczpoětu' ve schváleném rozpočtu jsme počítali s částkou 41'000,-.Jelikož nám bylo
přiděleno 50.l l1,- Kč musíme o částku 9.l l l,- naÚšit lozpočet.

Pro:l3 Proti:0 zÁrže| se|o
U s n e s e n í i byla schválena rozpočtová aněna č.1

Zápis č.5/2007
z jednríní zastupitelstva obce konaného dne 26'3.2007 od 18.00 hod v Zasedací
místnosti oU

2) projednávání invetičBícb rkcí
stalosta nalŤhuje Tozjet přípraýu k těmto investičním akcím:MK před návsí,MK k Musílkovi,
MK od MŠ k lesním okálům.Zo se dohodlo , Že staÍosta osloví q'to fimy:saM, Ingstav,
voka' Dopravní stavby Žáč€lq Dokom final DěčÍn o přeďožení c€nové nabídky.



Pro: 12 Proti: 0 z'dIžE,I se|. 1
Usnesení:ZOodsouhlasiloosloveúÍiremkpodiínícenovénabídkvkinvestičnímakcím

3)Ťuzrlé

starosta poda,l iďonnaci o stavu b}'tu paní Korečkové v BD č.p. 202 a neustrálém tvoření se
plísně v tomlo býě.
Ro nawhuje nechat si udělat nabídku od fuem na \,alitŤní zateplení b}tu.
Páfra| na fu plíseň by se měl podívat odbomft
Rampouch : baník by se neměl zaleplovat zevnitř
corěÍkoslovit projektanta domu a stavebního dozora
Ántoš:toto se uá řešilo a bylo řeěeno , žeje vše uděláno dobře
K|adníčekl nawhl najít si stavď€ na odbomý posudek

Závěrem se Zo dohoďo na osloÝení odbomika.kteťý áodnotí stav a navrbne řešení.

staŤosta představil zástupce firmy Auto&om pana Dušrínka, kteď infomoval Zo o plánech
vyuátí a způsobu pIovozování Autodromu v letošním roce. Slíbil , že i vjejich ájmu je
omezit pronajímiiní auÚodÍomu jednotlivcům, jejicu ježdění nejvíce vadi obyvatelům
Sosnové.Dále poŽádal vedení obce o poslqrtnutí vymezení míst 'na kteých bude při velkých
motoriďických akcích zakrázáno parkova! tak aby to mohli v součirutostí s policií dodržovat .
Ántoš: požaduje za obec ' aby provozovatelé autodromu zajistili dostatečné kopení nejen pa
závodech,ale i při indMduálních trénincích a tím omezili prašnost.
Kladníček: vznesl dotaz na provoaní dobu
Dušánek Platí i nad.ile o d 8-20.00hod. Jako reciproční nabídku chceme poskytnou občanům
volné vstuFnky a pořádríní dětského dne.Je možné i dohodnout akci ,,škola smyku.. pro
občany Sosnové.

starosta přečetl Usnesení Ro č.5

Janovslý: investiční akce, lÍeré jsme odsoubtasili jsou všechny na celý rok, nebo se bude
jednatještě o dalších např. dětská hřiště, sportoviště apod.
Michálek dnes jsme odsouhlasili pouze tuto první investici do MK.ostatní investice budou
po pňpravení projednávrány na příštích Zo.

Friedricb: vanesl dotaz co je nového s odpady na Ramši.
Michálek: nemáme žádné nové iníormace , údajně se čekí s odvozem odpadů na lyřizení
exekuc€ s podnikatelkou Hiílovou.
Friedrich I pořádal o prcvederú násřiku obytných domů pro bmyar
Friedňcb: zda by nebylo možné vytvořit přísfupový chodn& k autobusové zasávce na Ramši
K|adniček dotaz-kdo je vlastník pozemků.



Pátrr: Neíí to ob€cní pozemek , navÍc ten svah tam ueustáe ujíáí.Navrhuje vybudovat Vo
na stávající lúK" tak aby lidé po ní mohli choďt i za trny.
Krd|ecov{: došlo k dalšímu pokousání ělověka psem.Žrádá o zveřejnění výzvy k občanůrq
aby si své psy dúsledně zabezpečovali.Dále se dotázalajestlije }Třešen správce tenisového a
volejbalového břiště'
Michálek dosud se žádný zájemce nepřilúásil, budeme tuto v'ýzw opakovat

Janovcký: nabídl dočasné řešení správcovství _ dělala by to jeho manŽelka , ktení je
v současné doE na mat€iské.

Špind|er: doporučuje zabývat se koupÍ t.aktůrku plo sekání hřiště.
Bylo roáodnuto , že sporlov!í komise nejdříve připraú návÍh kolkétDl tecbniky a jejího
vyttátí apředloá ho Ro.

Jednání bylo ukončeno v 19.35 hod.

Zapsala : J.Macková

ovďÍovatelé ápisu:

Ervín Friedricb.

t/^z Á
Lubomír Micháek

staÍosta obce

V Sosnové dne 28.3.2007



USNEsENIč,.512007

z je&úní zastupitelstva obce konaného rhe 26.3.2007 od l8.oo hod. na oÚ v Sosnové

5/A Zo otlsouhlasilo progra'r jednání

5/B Zo schvátilo rozpočtovou aěnu ě. 1

5/C Zo roáodlo o oslovení fircn k podání cenové oabídky k investiěnÍm akcím

Jarcmlr Antoš
míslostaÍosta obc€

L/,r14
Lubomir Michí'lek

staÍosta obce

V Sosnové 28.3.2007


